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PROTOKÓŁ NR XI/24 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 30 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył XI sesję Rady Powiatu Grajewskiego  

o godz. 17:00 dnia 30. grudnia 2024 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego  

w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał wszystkich zgromadzonych na sali obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 

15. radnych, co wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi kworum 

pozwalające na obradowanie i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Tomasz Cebeliński. 

2. Jolanta Barbara Ciechanowicz. 

3. Leszek Czyżewski. 

4. Stanisław Adam Doliwa. 

5. Grzegorz Gardocki. 

6. Sławomir Jan Ginel. 

7. Maria Gwiazdowska. 

8. Józef Jurski. 

9. Artur Kuczyński. 

10. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

11. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

12. Waldemar Remfeld. 

13. Bolesław Ruszczyk. 

14. Adam Stachelek. 

15. Magdalena Szumska. 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Norbert Brzostowski IDENEA CONSULTING Spółka z o.o.  

2. Urszula Szumska  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

3. Małgorzata Cybula  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

4. Bogdan Kulesza  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

5. Monika Pyśk   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

6. Jolanta Jaśkowiak  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

7. Marek R. Milcarz  Starostwo Powiatowe w Grajewie 
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8. Elżbieta Szarnecka  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

9. Piotr Milewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

10. Joanna Andruk  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

11. Tomasz Olszewski Starostwo Powiatowe w Grajewie 

12. Karol Spaliński  Dom Pomocy Społecznej w Grajewie 

13. Urszula Puchalska Zespół Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Grajewie 

14. Katarzyna Świderska Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Grajewie 

15. Andrzej Chmielecki Radca prawny 

16. Arkadiusz Lichota Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

17. Milena Danowska Starostwo Powiatowe w Grajewie 

 

Następnie przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad, 

odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy 

Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej;  

b) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024;  

c) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 

2024 – 2027; 

d) w sprawie  uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na 

lata 2025 – 2028;  

e) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grajewskiego na rok 2025; 

f) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Grajewski oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków.  

6. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji.    

 

Starosta W. Remfeld zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad w punkcie 5. 

Podjęcie uchwał, o podpunkt g) w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu 

Grajewskiego na lata 2025-2031. 
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Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 

starosty W. Remfelda, w jego wyniku Rada Powiatu Grajewskiego jednogłośnie, 15 głosami 

„za”, a więc z zachowniem bezwzględnej większości ustawowego składu rady, która wynosi 

9 głosów, przyjęła ww. wniosek starosty. 

 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z  IX  SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO. 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu 

Grajewskiego. Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu  

z IX sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

W wyniku głosowania protokół z IX sesji Rady Powiatu Grajewskiego z dnia  

26 listopada 2024 r. został przyjęty. 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY 

POWIATU I PRACY ZARZĄDU POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrał starosta W. Remfeld  

i przedstawił sprawozdanie dot. wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu 

Powiatu w okresie od 26.11.2024 r. do 30.12.2024 r.  

Pytań do starosty W. Remfelda nie było i przewodniczący G. Gardocki przystąpił 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia 

drogi kategorii drogi powiatowej. 
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Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Polityki Społecznej i Gospodarczej J. Jurskiego o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący J. Jurski poinformował, że wszystkie projekty uchwał skierowane 

na dzisiejszą sesję Rady Powiatu zostały pozytywnie zaopiniowane przez komisję. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi 

powiatowej?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

Uchwała Nr XI/71/24 w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Grajewskiego na rok 2024?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

Uchwała Nr XI/72/24 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 

2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2024-2027. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2024-2027?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

Uchwała Nr XI/73/24 w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Grajewskiego na lata 2024-2027 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2025-2028. 
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Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2025-2028?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

Uchwała Nr XI/74/24 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Grajewskiego na lata 2025-2028 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  

budżetu Powiatu Grajewskiego na rok 2025. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa przedstawił zebranym stanowisko Klubu Radnych PSL – KO – 

NIEZALEŻNI odnośnie budżetu na 2025 r. Zaznaczył, że Klub Radnych, mimo pewnych 

uwag, zamierza głosować za przyjęciem budżetu na przyszły rok w przedstawionym 

kształcie. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld ustosunkował się do wystąpienia radnego S.A. Doliwy. 

Następnie złożył podziękowania pani skarbnik i wszystkim, którzy przyczynili się do 

powstania budżetu powiatu na 2025 r. Podziękował również za dobrą współpracę 

samorządowcom z terenu powiatu i radnym powiatu, a następnie zwrócił się do radnych  

z prośbą o przyjęcie budżetu na 2025 r. 
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Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa poinformował, że rozmawiał przed sesją z panią dyrektor 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Grajewie. Z rozmowy wynika, że wszelkie plany 

inwestycyjne na 2025 r. uda się w pełni zrealizować. Wyraził nadzieję, że założenia 

inwestycyjne pozostałych jednostek organizacyjnych powiatu również zostaną bez 

przeszkód zrealizowane.  

Na zakończenie zwrócił się z prośbą do starosty o przedstawienie informacji, jakie 

kwoty na inwestycje planowane są w szkołach, dla których powiat jest organem 

prowadzącym. 

Starosta W. Remfeld zobowiązał się do przygotowania informacji dot. inwestycji  

w szkołach powiatowych.  

Starosta poinformował także, że został złożony wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego o dofinasowanie dalszej termomodernizacji Zakładu Opiekuńczo-

Leczniczego w Szczuczynie. 

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się z prośbą do pani skarbnik J. Andruk  

o przygotowanie informacji dot. szkół, jakie zapotrzebowania przedstawiły, aby radni mogli 

dokonać porównania do danych, które zostały ujęte w budżecie. 

Wicestarosta M. Gwiazdowska poruszyła kwestię problemów związanych  

z pozyskaniem środków na przeprowadzenie termomodernizacji Zespołu Szkół Nr 2 im. 9 

Pułku Strzelców Konnych w Grajewie. Powiat chciałby aplikować o środki z Krajowego 

Planu Odbudowy, nabór wniosków miał trwać do końca grudnia, a skończył się  

w połowie października. Zwróciła się do radnego S.A. Doliwy o informacje i pomoc w tej 

kwestii. 

Ponieważ radni nie zgłosili więcej pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grajewskiego na rok 2025?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 
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Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

Uchwała Nr XI/75/24 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grajewskiego na 

rok 2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Starosta W. Remfeld złożył podziękowania radnym za przyjęcie budżetu Powiatu 

Grajewskiego na 2025 r.  

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Grajewski oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Grajewski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

Uchwała Nr XI/76/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Grajewski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Rozwoju Powiatu Grajewskiego na lata 2025-2031. 
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Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju 

Powiatu Grajewskiego na lata 2025-2031?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam 

Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Artur 

Kuczyński, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar 

Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Marek Kostrzewski 

 

Uchwała Nr XI/77/24 w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu 

Grajewskiego na lata 2025-2031 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Starosta W. Remfeld złożył podziękowania panu N. Brzostowskiemu, 

przedstawicielowi firmy IDENEA CONSULTING Spółka z o.o. oraz pracownikom Wydziału 

Inwestycji i Pozyskiwania Środków za pracę włożoną w opracowanie Programu Rozwoju 

Powiatu Grajewskiego. 

Pan N. Brzostowski podziękował Zarządowi Powiatu za merytoryczną współpracę  

i pomoc przy tworzeniu ww. programu. 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu A. Kuczyńskiemu. 

Radny A. Kuczyński poinformował, że został powołany doraźny zespół ds. oświaty, 

jego pierwsze posiedzenie zostało zaplanowane na dzień 15.01.2025 r. godz. 16:00. 

Zaapelował do radnych o aktywne włączenie się w prace tego zespołu. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld dokonał krótkiego podsumowania mijającego roku oraz złożył 

życzenia noworoczne wszystkim mieszkańcom Powiatu Grajewskiego. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 
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Radny S.A. Doliwa również złożył życzenia noworoczne: w imieniu Wojewody 

Podlaskiego, Klubu Radnych PSL – KO – NIEZALEŻNI oraz własnym. 

Życzenia złożył także przewodniczący G. Gardocki. 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany przewodniczący  

G. Gardocki zamknął obrady XI sesji Rady Powiatu Grajewskiego VII kadencji. 

 

                 

Protokołowała  Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego 
 

 .................................   ...........................................................................  
 

Joanna B. Ramotowska Grzegorz Gardocki 
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 1700-1752. 


